
الشروط والأحكام:

وباتا▪ استمتع بخصم 20% لدى ر

العرض ساري حتى 2025/04/29▪

لتفعيل العرض يجب أن يتم الدفع عن طرㇲق بطاقة بنك الرㇲاض الائتمانية, مسبقة الدفع, أو بطاقة مدى سارㇴة المفعول.▪

يجب على حاملي بطاقات بنك الرㇲاض إبراز البطاقة عند حضورهم ليتم تطبيق الخصم.▪

 - 06:00 مساءً▪
ً
العرض ساري طوال اليوم من الاحد إلى الخميس من 01:00 ظهرا

العرض ساري عند الطلب من ""A LaCarte"" قائمة الطعام (لا تشمل القوائم المحددة) خلال الساعات المنصوص عليها ▪
ولطلبات المحلية للمطعم فقط.

الخصم غير صالح خلال أيام العطل الرسمية التالية: اليوم الوطني، والمناسبات الوطنية الخاصة، وليلة رأس السنة الميلادية وعيد ▪
رأس السنة الميلادية، ويوم التأسيس في المملكة العربية السعودية، على سبيل المثال لا الحصر.

ا (اجتماعات العمل، دعوات الوفود/الضيوف، إلخ...)▪
ً

لن ينطبق الخصم على أي تجمعات للشركات محجوزة مسبق

لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو قسائم ما لم يتم ذكر ذلك.▪

ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة ▪

الإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية،▪

Terms and Conditions:

800 124 2225

▪ Enjoy 20% off with Robata

▪ The offer is valid until 29/04/2025

▪ To validate the offer payments must be made by a valid Riyad Bank Credit, prepaid or Mada Card.

▪ Riyad Bank Card Holders must show card upon their presence for the discount to be applicable.

▪ The offer is valid all day from Sunday to Thursday 01:00 pm - 06:00 pm

▪ Offer is valid when ordering from ""A LaCarte” Menu item ( not including set menus) during the stipulated 
hours and for dine-in orders 

▪ Discount Offers are not valid during and not limited to the following Public Holidays, National Day, Special 
National Occasions, Gregorian New Year Eve and New Year’s Day, and Foundation Day in the Kingdom of 
Saudi Arabia.

▪ The discount will not be applicable for any pre-booked corporate gatherings (business meetings, 
delegation/guest invites, etc…)

▪ This offer cannot be combined with any offers, discounts or vouchers, unless stated.

▪ The customer must be 18 years old and above 

▪ For Credit Cards APR disclosure,

Đاƃƃƃƃƃƃƃƒال ŀő� ¦اƃƃƃĽاƃƃƃƃƃƃƃƃƃƃƃƃƃĘ� امîè©ąا îنģ

 

8001242225

يسري هذا العرض اعت�ارًا من ǙǗǙǛ/ǘǗ/ǙǠ حتى ǙǗǙǜ/ǗǛ/ǙǠ من يوم اƇحد إلى الخميس
وذلك من الساعة ǘ:ǗǗ ظهرًا وحتى ǝ:ǗǗ مساءً

انقر هنا.

Click here.

https://www.riyadbank.com/ar/information/special-pages/arp-disclosure
https://www.riyadbank.com/en/information/special-pages/arp-disclosure

